
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO NORTE 

Nº de Acta: 2

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 1 de julio de 2021

Hora inicio/fin: 20:01 / 20:45

Lugar: Primer Molí

MIEMBROS ASISTENTES:

Francesc Mezquita Patuel

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Vicente Javier Mateu Pitarch

Ester Nadal

Juan Luis Saura Vilar

Asensio Magraner Sanchis

Clemente Agost Maner

Francisco Martín Burillo

Pedro Cabrera Novillo

Presidente

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV Els Mestrets

AAVV La Guinea

Vocal vecino grupo municipal Popular

Vocal vecino grupo municipal Socialista

Vocal vecino Alcaldía

Vocal persona grupo municipal Vox

Vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer

MIEMBROS AUSENTES: (*) Excusan Asistencia.

Pilar Escuder Mollón (*)

Lledó Navarro i Centelles (*)

Vicente Manuel Vidal Safont (*)

Marta Agut Andreu (*)

Laura Rubert Avinent (*)

Francisco Cabañero Catalán (*)

Mónica Sanmiguel Martí (*)

Juan Carlos Redondo Gamero (*)

Eduardo Castillo Andreu (*)

Ramino Vellón Hornero (*)

Carmen Silvia Dafauce Otheo de Tejada (*)

Ana Belén Villegas Benedicto (*)

Enrique Guimerá Tur (*)

M.ª Lluisa Pérez Monferrer (*)

Nuria Moreno Sánchez (*)

Katalín Mautar (*)

SECRETARIA: Dolores Benítez Guerrero.

1 C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 D
W

E9
TN

R
92

KR
N

4Y
Y4

K3
LL

77
77

T 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
 d

e 
6 



Por el Presidente  Ilmo. señor Teniente de Alcalde,  Francesc Mezquita Patuel, comprobado el
“quorum” de asistencia, se procede a iniciar la sesión.

1º.- Aprobación, si procede, del acta correspondiente a la sesión del Consejo del Distrito
celebrada el día 25 de marzo de 2021.

No manifiestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.  

2º.- Propuesta denominación dos calles del distrito.

La Secretaria de la Comisión da cuenta de la nota de régimen interior recibida del Negociado de
Cultura, en el que solicitan que por parte de la Junta de Distrito Norte se propongan dos nombres
para las calles denominadas 260 y 261.

Visto el escrito por los asistentes se acuerda que el asunto se trate en el Consejo del Distrito
Norte, en donde hay más representación de vecinos y por otra parte, se propone se tenga en
consideración incluir en el listado de posibles denominaciones de las calles a D. Pedro Serrano
Muñoz,  miembro  fundador  de  la  Asociación  de  Vecinos  del  Primer  Molí  y  premiado  por  el
Consejo Municipal de Participación Ciudadana en el año 2013.

Una vez tratado el  asunto se decide que el  nombre de las calles se elijan directamente por
Cultura con la indicación de que sea mujer y de origen local.

3º.- Propuesta calles nuevo asfaltado.

Consultados los miembros del Consejo, se acuerda solicitar la inclusión de los viales relaciones
en el nuevo plan de asfaltado:

- Camino Collet desde Urbanización Tosal Gros hasta el Sanatorio.

- Calle Pintor Velázquez.

- Camino de Borriol a la Costa.

- Calle Penyeta Roja.

- Calle Tosquella (tramo entre Sagrada Familia y Santa Barbara).

- Calle Viver.

- Calle Penyagolosa.

- Calle Benitandus.

- Calle San Pablo.

- Calle Albacete.

- Calle Murcia.

- Calle Obispo Caperó.

4º.- Ruegos y preguntas.

- Ruego del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer:

- Se despide del Distrito ya que deja el cargo y agradece todas las actuaciones efectuadas en los
Colegios del Distrito.

El Sr. Mezquita le agradece su labor todos estos años.

- Indica que los Comerciantes del Raval le han indicado la posibilidad de cambiar el lado del
aparcamiento en la calle Sagrada Familia en el tramo con la Plaza Isabel La Católica.

- En el Colegio Castalia se ha llevado una buena actuación al cambiar el pavimento de las aulas
de infantil, pero advierte que en una de ellas el pavimento se está levantando probablemente por
el  embozo  de  alguna  tubiería  de  desagüe.  Solicita  una  pronta  actuación  que  evite  más
desperfectos.
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- Ruego del vocal Grupo Vox Castellón sobre varios temas:

- El Sr. Martín indica que las aceras de la fachada del Colegio Elian’s en la Ronda Este están en
mal estado porque los árboles han levantado el pavimento. Solicita su reparación.

-  El  Sr.  Martín  solicita  que se implante  una zona de carga y descarga en la  calle  Ebanista
Hervás, n.º 35, ya que hay una carnicería que le sería muy útil y mejoraría el tráfico.

- Ruego del vocal de la AAVV La Guinea sobre varios temas:

- Solicita que se instales más papeleras en la Avd. Riu Sec.

- En la calle Martínez de Tena, n.º 32, falta terminar la acera.

- Solicita que durante el curso escolar se controle el tráfico en las salidas y entradas del Colegio
Castalia. Propone la posibilidad de colocar vallas móviles que corten el tráfico durante la salida y
entrada de los niños.

- Problemática local AAVV La Guinea:

Pone de manifiesto el malestar de los vecinos por la situación actual. Están sin local durante
muchos meses y han constatado que el Ayuntamiento ha estado pagando la renta del local que
antes estaban utilizando. Manifiesta que con ese dinero se podría haber alquilado un nuevo local
para todo el año. En este mismo local la asociación pagó el seguro y la desinfección por el tema
COVID y sin previo aviso les obligaron a abandonarlo.

Solicita que se tenga en cuenta esta asociación a la hora de las subvenciones y que cuando
tengan un local se les facilite todo el mobiliario que tenía la asociación.

Por parte de los miembros del Consejo se comenta este tema y se proponen varias alternativas
mientras llega la definitiva. De entre todas, la que se ve más factible es la de compartir el local
situado en la calle Segorbe, de propiedad municipal, con el “Teléfono de la Esperanza”.

- Ruego del vocal de la AAVV El Mestrets:

- Solicitan que se pinte la sede de la Asociación.

Y  no  habiendo  más  asuntos  que  tratar,  se  levanta  la  sesión,  siendo  las  veintiuna  horas,
extendiéndose de ella la presente acta, que firman la Presidenta y la Secretaria del Consejo.

( Documento firmado electrónicamente al margen )
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE NORD 

Núm. d’Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 1 de juliol de 2021

Hora inici/fi: 20:01 / 20:45

Lloc: Primer Molí

MEMBRES ASSISTENTS:

Francesc Mezquita Patuel

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Vicente Javier Mateu Pitarch

Ester Nadal

Juan Luis Saura Vilar

Asensio Magraner Sanchis

Clemente Agost Maner

Francisco Martín Burillo

Pedro Cabrera Novillo

President

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV Els Mestrets

AAVV La Guinea

Vocal veí grup municipal Popular

Vocal veí grup municipal Socialista

Vocal veí Alcaldia

Vocal persona grup municipal Vox

Vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer

MEMBRES ABSENTS: (*) Excusen Assistència.

Pilar Escuder Mollón (*)

Lledó Navarro i Centelles (*)

Vicente Manuel Vidal Safont (*)

Marta Agut Andreu (*)

Laura Rubert Avinent (*)

Francisco Cabañero Catalán (*)

Mónica Sanmiguel Martí (*)

Juan Carlos Redondo Gamero (*)

Eduardo Castillo Andreu (*)

Ramino Vellón Hornero (*)

Carmen Silvia Dafauce Otheo de Tejada (*)

Ana Belén Villegas Benedicto (*)

Enrique Guimerá Tur (*)

M.ª Lluisa Pérez Monferrer (*)

Nuria Moreno Sánchez (*)

Katalín Mautar (*)

SECRETÀRIA: Dolores Benítez Guerrero.
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Pel President  Il·lm. senyor Tinent d'Alcalde,  Francesc Mezquita Patuel, comprovat el “quòrum”
d'assistència, es procedix a iniciar la sessió.

1º.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió del Consell del Districte
celebrada el dia 25 de març de 2021.

No manifiestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.  

2º.- Proposta denominació dos carrers del districte.

La Secretària de la Comissió dóna compte de la nota de règim interior rebuda del Negociat de
Cultura, en el que sol·liciten que per part de la Junta de Districte Nord es proposen dos noms per
als carrers denominades 260 i 261.

Vist l'escrit pels assistents s'acorda que l'assumpte es tracte en el Consell del Districte Nord, on
hi ha més representació de veïns i d'altra banda, es proposa es tinga en consideració incloure en
el llistat de possibles denominacions dels carrers a D. Pedro Serrano Muñoz, membre fundador
de l'Associació de Veïns del Primer Vaig moldre i premiat pel Consell Municipal de Participació
Ciutadà l'any 2013.

Una vegada  tractat  l'assumpte  es  decidix  que  el  nom dels  carrers  es  trien  directament  per
Cultura amb la indicació que siga dona i d'origen local.

3º.- Proposta carrers nous asfaltat.

Consultats els membres del Consell, s'acorda sol·licitar la inclusió dels vials relacions en el nou
pla d'asfaltat:

-Camí Collet des d'Urbanització Tosal Gros fins al Sanatori.

-Carrer Pintor Velázquez.

-Camí de Borriol a la Costa.

-Carrer Penyeta Roja.

-Carrer Tosquella (tram entre Sagrada Família i Santa Bàrbara).

-Carrer Viver.

-Carrer Penyagolosa.

-Carrer Benitandus.

-Carrer San Pablo.

-Carrer Albacete.

-Carrer Múrcia.

-Carrer Bisbe Caperó.

4º.- Precs i preguntes

-Prec del vocal AMPA CEIP Isabel Ferrer:

-Es despedix del Districte ja que deixa el càrrec i agraïx totes les actuacions efectuades en els
Col·legis del Districte.

El Sr. Mezquita li agraïx la seua labor tots estos anys.

-Indica  que  els  Comerciants  del  Raval  li  han  indicat  la  possibilitat  de  canviar  el  costat  de
l'aparcament en el carrer Sagrat Família en el tram amb la Plaça Isabel La Catòlica.
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-En  el  Col·legi  Castalia  s'ha  portat  una  bona  actuació  al  canviar  el  paviment  de  les  aules
d'infantil,  però  advertix  que  en una  d'elles  el  paviment  s'està  alçant  probablement  pel  pany
d'alguna tubiería de desaigüe. Sol·licita una ràpida actuació que evite més desperfectes.

-Prec del vocal Grup Vox Castelló sobre diversos temes:

-El Sr. Martín indica que les voreres de la fatxada del Col·legi Elian’s en la Ronda Este estan en
mal estat perquè els arbres han alçat el paviment. Sol·licita la seua reparació.

-El Sr. Martín sol·licita que s'implant una zona de càrrega i descàrrega en el carrer Ebenista
Hervás, núm. 35, ja que hi ha una carnisseria que li seria molt útil i milloraria el tràfic.

-Prec del vocal de l'AAVV La Guinea sobre diversos temes:

-Sol·licita que s'instal·les més papereres en l'Avd. Riu Sec.

-En el carrer Martínez de Tena, núm. 32, falta acabar la vorera.

-Sol·licita que durant el curs escolar es controle el tràfic en les eixides i entrades del Col·legi
Castalia. Proposa la possibilitat de col·locar tanques mòbils que tallen el tràfic durant l'eixida i
entrada dels xiquets.

-Problemàtica local AAVV La Guinea:

Posa de manifest el malestar dels veïns per la situació actual. Estan sense local durant molts
mesos i han constatat que l'Ajuntament ha estat pagant la renda del local que abans estaven
utilitzant. Manifesta que amb eixos diners es podria haver llogat un nou local per a tot l'any. En
este mateix local l'associació va pagar el segur i la desinfecció pel tema COVID i sense previ
avís els van obligar a abandonar-ho.

Sol·licita que es tinga en compte esta associació a l'hora de les subvencions i que quan tinguen
un local li'ls facilite tot el mobiliari que tenia l'associació.

Per part dels membres del Consell es comenta este tema i es proposen diverses alternatives
mentres arriba la definitiva. D'entre totes, la que es veu més factible és la de compartir el local
situat en el carrer Segorbe, de propietat municipal, amb el “Telèfon de l'Esperanza”.

-Prec del vocal de l'AAVV El Mestrets:

-Sol·liciten que es pinte la seu de l'Associació.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores, estenent-se
d'ella la present acta, que firmen la Presidenta i la Secretària del Consell.

(Document firmat electrònicament al marge )
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